
In	de	vorige	nieuwsbrief	kondigde	ik	aan	het	voorzitterschap
per	1	juli	a.s.	te	willen	neerleggen.	Het	wordt	tijd	het	stokje
over	te	dragen.	Als	bestuur	zijn	we	dan	ook	heel	blij	dat	de
oproep	om	actief	te	worden	voor	onze	Bewonersvereniging	is
gehoord.	Enthousiaste	wijkbewoonster	Corien	Wortmann
heeft	aangegeven	de	voorzittershamer	te	willen	overnemen.
Zij	is	zeer	ervaren	en	heeft	een	groot	Zeister-netwerk.	Corien,
superfijn!	Corien,	Angelien	en	Wim	gaan	nu	als	bestuur	verder

in	het	belang	van	onze	prachtige	groene	wijk,	maar	de	vacature	‘meedenken	en	-doen’	staat
altijd	open.

Verder	heeft	Eva	Meeus	-	de	Cloet	aangegeven	het	communicatieteam	te	willen	versterken	en
onder	meer	de	website	te	gaan	bijhouden.	Welkom	Eva!	Zij	neemt	de	rol	van	Winfried	Willems
over,	die	we	hier	bedanken	voor	zijn	inzet	op	de	website	en	de	redactie	van	de	nieuwsbrief.

In	deze	nieuwsbrief	besteden	we	onder	meer	aandacht	aan	de	besluitvorming	van	de	1ste
Zeister	Omgevingsvisie.	Ons	bestuurslid	Wim	de	Braak	heeft,	met	enkele	anderen,	het	nieuwe
recht	burgeramendement	aangewend	om	meer	aandacht	te	vragen	voor	het	groen	in	Zeist	en
dus	ook	in	onze	wijk.	Groen	is	toch	één	van	de	belangrijkste	’assets’	van	Hoge	Dennen.	Wim,
complimenten.

Verder	lees	je	meer	over	de	ontwikkeling	van	het	nieuwe	Wijkveiligheidsplan	van	de	gemeente.

Corien,	Angelien	en	Wim,	veel	succes	en	voor	iedereen	een	fijne	zomer	gewenst!

Marius	Keij,
Voorzitter

Ik	ben	Corien	Wortmann	en	woon	aan	de	Frederik	Hendriklaan	51.	In
de	laatste	nieuwsbrief	van	de	Bewonersvereniging	stond	een	oproep
voor	 nieuwe	 bestuursleden.	 Ik	 heb	 me	 aangemeld,	 omdat	 ik	 graag
een	bijdrage	wil	leveren.	In	het	afgelopen	jaar	is	mijn	leven	ingrijpend
veranderd	en	realiseer	ik	me	extra	wat	een	fijne	woonomgeving	onze
wijk	 biedt.	 Ik	 hoop	 mijn	 steentje	 bij	 te	 dragen	 om	 samen	 met	 het

bestuur,	commissies	en	bewoners	op	 te	komen	voor	de	belangen	van	onze	wijk	en	een	goed
woonklimaat	voor	jong	en	oud.

Hi,	ik	ben	Eva!	Samen	met	mijn	man	en	drie	kinderen	woon	ik	sinds
twee	jaar	aan	het	gezellige	Louise	de	Colignyplein.	En	wat	leuk	dat	ik
de	Bewonersvereniging	kan	ondersteunen	op	het	gebied	van
communicatie.	Ik	zal	het	beheer	van	de	website	op	mij	nemen,
ondersteunen	bij	de	nieuwsbrief	en	nadenken	over	social	media	en
WhatsApp	groepen.	Naast	mijn	werk	bij	ROC	Midden	Nederland	vind
ik	het	leuk	om	te	tuinieren,	zwemmen	en	hou	ik	van	een	lekker
wijntje	op	z’n	tijd!	Tot	gauw	in	onze	mooie	wijk.

Vorig	jaar	november	hebben	wij	een	eerste	succesvolle	Hoge
Dennen	duurzame	huizenroute	georganiseerd.	Vijf	buurtbewoners
hebben	toen	hun	huizen	opengesteld	en	32	buurtgenoten	zijn	langs
geweest	om	te	zien	en	horen	welke	stappen	genomen	zijn	in	het
verduurzamen	van	hun	huis.	Een	toen	veel	gehoord	verhaal	was	dat
mensen	eigenlijk	niet	wisten	waar	ze	moesten	beginnen	en	dat	het
delen	van	deze	ervaringen	daarbij	geholpen	had.	We	willen	dan	ook
dit	najaar	een	tweede	editie	organiseren.	We	mikken	nu	op	zaterdag
18	november.	We	roepen	buurtbewoners	op	die	al	stappen	hebben
gemaakt,	en	het	leuk	vinden	om	hun	ervaringen	te	delen,	mee	te
doen	en	hun	huis	open	te	stellen.	Mocht	je	geïnteresseerd	zijn	stuur

dan	een	mail	naar	duurzaamhogedennen@gmail.com.	En	voor	alle	andere	buurtbewoners;	zet
deze	datum	alvast	in	je	agenda	en	laat	je	inspireren	door	je	buren	om	ook	stappen	te	maken	in
het	verduurzamen	van	je	huis.

Ons	bereikte	het	bericht	dat	oud-secretaris	Ton	van	der
Straaten	15	mei	j.l.	is	overleden.	Wij	herdenken	Ton	als
onze	attente	en	humorvolle	secretaris	gedurende	vele
jaren.	Bovenal	was	Ton	de	gezellige	medebestuurder,	met
wie	het	na	onze	vergaderingen	altijd	zeer	genoeglijk	was
om	met	een	glas	wijn	de	wijk-	en	wereldperikelen	door	te
nemen.	Wij	wensen	zijn	echtgenote	Rita	en	de	familie	veel
sterkte	toe.

Wanneer	je	iets	doet	op	de	Kerckeboschlaan	kan	dat	effect
hebben	op	de	Oranje	Nassaulaan.	En	vice	versa.	Bovendien,
wat	je	op	die	“hoofd”-lanen	doet,	kan	ook	gevolgen	hebben
voor	de	overige	lanen.

En	tenslotte:	het	oude	en	het	nieuwe	deel	van	onze	wijk
“delen”	de	verbinding	via	Hoog	Kanje.	Daar	is	het	af	en	toe	al

knap	druk,	en	wat	op	Hoog	Kanje	gebeurt,	kan	de	hele	wijk	raken.
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Bekijk	de	webversie

Van	de	voorzitter

Algemene	ledenvergadering
Zet	alvast	in	je	agenda!	Op	dinsdag	31	oktober	om	20.00	uur	vindt	de	jaarlijkse	algemene
ledenvergadering	plaats.	Dit	gebeurt	weer	in	het	Binnenbos	aan	het	Hoog	Kanje.	Zoals
gewoonlijk	is	er	eerst	een	formeel	gedeelte	waarbij	de	leden	besluiten	nemen	over	de
bestuurssamenstelling	en	de	financiële	stukken.	Aansluitend	is	er	het	algemene	gedeelte
waarvoor	een	spreker	wordt	uitgenodigd	en	de	avond	met	een	borrel	wordt	afgesloten.	Hier	kan
iedereen	uit	de	wijk	aan	deelnemen.

Versterking	bestuur
Wij	zijn	erg	blij	met	de	aanmelding	van	Corien	Wortmann	voor	het	bestuur	naar	aanleiding	van
onze	oproep	in	de	nieuwsbrief	van	afgelopen	maart.	Maar	we	zijn	er	nog	niet!	We	kunnen	nog
zeker	één	en	liefst	twee	nieuwe	bestuursleden	gebruiken.

Uitbreiding	actieve	leden

Wij	zijn	ook	heel	blij	met	de	aanmelding	van	Eva	Meeus	-	de	Cloet	voor	versterking	van	ons
communicatieteam.	Maar	daarmee	zijn	we	er	ook	nog	niet.	We	hebben	behoefte	aan	nog	meer
actieve	leden.	Zo	heeft	de	commissie	leefomgeving	versterking	nodig.	Ook	zoeken	we	leden	die
het	leuk	vinden	om	activiteiten	voor	de	wijk	te	organiseren.	Verder	willen	we	graag	weten	wie	uit
de	wijk	de	ontwikkelingen	over	de	4de	Aanvliegroute	Schiphol	wil	volgen?	Hetzelfde	geldt	voor
de	ontwikkeling	van	een	nieuwe	woonwijk	rond	het	station	Driebergen-Zeist.	Als	je
belangstelling	hebt	voor	één	van	de	functies	of	activiteiten	stuur	dan	een	mail	aan
info@hogedennen.nl.	We	nemen	zo	snel	mogelijk	contact	met	je	op.

Kennismaking	Corien	Wortmann

Eva,	aangenaam!

Duurzaamheid	in	de	wijk
De	werkgroep	duurzaamheid	denkt	continue	na	over	wat	wij	kunnen	betekenen	voor	onze	wijk.
We	zien	dat	veel	wijkgenoten	zich	afvragen	waar	ze	het	best	mee	kunnen	beginnen	op	het
gebied	van	duurzaamheid.	Daarnaast	zien	we	dat	het	energielandschap	binnen	de	wijk
verandert.	Op	deze	twee	punten	concluderen	wij	dat	we	het	niet	alleen	kunnen	en	daarom
vragen	wij	jullie	om	hulp.

Duurzame	huizenroute	2.0	-	18	november

Duurzame	initiatieven	naar	de	toekomst	toe

Daarnaast	denken	we	na	over	andere	vormen	van	ondersteuning	aan	wijkgenoten	en
initiatieven	die	we	verder	kunnen	onderzoeken	om	onze	gehele	wijk	te	verduurzamen.	Een
voorbeeld	van	wat	we	graag	verder	uitgewerkt	zouden	zien	zijn	mogelijke	oplossingen	voor
seizoensopslag.	We	zien	het	aantal	zonnepanelen	in	de	wijk	drastisch	toenemen,	maar	hoe
mooi	dit	ook	is,	dit	heeft	wel	gevolgen	voor	ons	energienetwerk.	Veel	stroom	wordt	opgewekt	op
momenten	dat	we	misschien	wel	het	minst	verbruiken.	Ander	voorbeeld	van	waar	we
mogelijkheden	zien	zijn	zogenaamde	smart	grid	oplossingen,	een	netwerk	van	verschillende
energiebronnen,	-verbruikers	en	opslagplekken.	Door	deze	op	een	slimme	manier	met	elkaar	te
laten	communiceren	is	het	mogelijk	om	energiedistributie	te	decentraliseren	en	mogelijke
toekomstige	problemen	op	te	lossen.

Vind	je	het	leuk	om	na	te	denken	over	oplossingen,	meld	je	aan	via
duurzaamhogedennen@gmail.com	en	help	ons	de	mogelijkheden	verder	te	onderzoeken.
Ervaring	is	niet	nodig,	enthousiasme	des	te	meer.

Tot	snel!

Werkgroep	duurzaamheid
duurzaamhogedennen@gmail.com

Omgevingsvisie	Zeist
Op	23	mei	heeft	de	gemeenteraad	van	Zeist	de	Omgevingsvisie	vastgesteld.	Het	plan	ziet	er
prachtig	uit	en	er	staan	veel	mooie	en	goeie	dingen	in,	maar	wij	waren	toch	niet	in	alle	opzichten
blij.	En	wij,	Hoge	Dennen,	waren	de	enigen	niet.	Dat	bleek	wel	tijdens	de	diverse
inspraakmomenten	waar	wij	ook	samen	met	anderen	optrokken*).

Op	het	laatst	is	het	zelfs	tot	een	uniek	moment	gekomen.	Voor	het	eerst	in	Nederland	is	in	Zeist
het	“burgeramendement”	gebruikt.	Door	een	vijftal	burgers**)	zijn,	ondersteund	door	een	paar
honderd	andere	burgers,	drie	burgeramendementen	ingediend.	Een	van	onze	bestuursleden
(Wim	de	Braak)	hoorde	bij	die	5	indieners.

De	zorg	voor	het	behoud	van	groen	in	Zeist	en	het	ontwikkelen	van	een	objectief	meetsysteem
van	groen	(en	blauw	(=water))	krijgen	meer	en	betere	aandacht	dan	in	het	plan	stond.	Hetzelfde
geldt	voor	de	bescherming	van	bewoners	tegen	ongewenste	(project)ontwikkelingen.	Wij
vonden	het	een	zeer	groot	gemis	dat	er	geen	duidelijk	participatieplan	in	de	Omgevingsvisie	zit.
Dat	krijgt	nu	in	de	verdere	uitwerking	met	spoed	aandacht.

Het	bijzondere	van	een	burgeramendement	is	dat	je	als	‘gewone’	burger	tijdelijk	direct
deelneemt	aan	besluitvorming.	Je	hebt	uiteraard	geen	stemrecht,	maar	hebt	wel,	zelfs	nog
tijdens	de	raadsvergadering,	direct	contact	met	alle	raadsleden.	En	je	kunt,	volstrekt	in	het
openbaar,	nog	een	keer	al	je	argumenten	laten	horen.
Het	was	nieuw	voor	iedereen,	en	het	was	goed	om	mee	te	maken	dat	veel	raadsleden	met	veel
inzet	ingingen	op	de	amendementen	en	op	een	groot	aantal	punten	er	ook	in	méégingen.	Ook
door	zelf	aanvullend	eigen	wijzigingsvoorstellen	in	te	dienen.		

De	Omgevingsvisie	is	nu	dus	met	wijzigingen	vastgesteld	en	het	college	van	B&W	gaat	het
komende	half	jaar	aan	de	slag	met	de	uitwerking.	Onze	eigen	visie	op	onze	wijk	Hoge
Dennen/Kerckebosch	is	keurig	in	de	Omgevingsvisie	opgenomen	(zie	eerdere	nieuwsbrieven).
Dat	is	een	eerste	stap.	We	volgen	de	ontwikkelingen	in	wisselwerking	met	concrete	lopende	en
nieuwe	projecten.
Want	onze	wijk	staat	niet	stil.	Zie	de	uitbreiding	van	de	brede	school,	de	plannen	rond	BSO	Het
Kraaiennest,	de	Thomaskerk	en	de	aanpak	van	ons	leeglopende	winkelcentrum.	Om	maar	iets
te	noemen…

Commissie	Leefomgeving
Heb	je	vragen	of	wil	je	meedoen:	mail	naar	info@hogedennen.nl

*)	acht	wijk-	en	bewonersverenigingen,	drie	(groene)	Zeistbrede	organisaties,	en	vijf	themaorganisaties	en	-groepen.
**)	Burgeramendementen	kunnen	niet	door	verenigingen	of	stichtingen	worden	ingediend.	Dus	konden	wij	als	bewonersvereniging	niet
actief	meedoen.	Alleen	‘echte’	burgers	mogen	indienen.	Dat	zijn	(volwassen)	natuurlijke	personen	(mensen	dus)	die	wonen	in	Zeist.

Veiligheid	in	Hoge	Dennen
Op	3	april	vond	in	het	Binnenbos	een	bewonersbijeenkomst	voor	het	veiligheidsplan	plaats.	Bij
deze	gelegenheid	konden	de	bewoners	uit	Hoge	Dennen	en	Kerckebosch	laten	weten	waar	de
gemeente	de	komende	tijd	aan	moet	werken.	Een	belangrijk	probleem	is	de	verkeersveiligheid.
Diverse	knelpunten	werden	opgesomd,	zoals	te	hoge	snelheid	en	onoverzichtelijke	situaties.	Wij
hebben	al	enige	jaren	een	verkeerscommissie	die	knelpunten	in	Hoge	Dennen	oppakt.	Maar
omdat	de	aanpak	van	knelpunten	in	Kerckebosch	kunnen	doorwerken	in	Hoge	Dennen	en
omgekeerd,	is	besloten	dat	de	wijken	samen	een	verkeerscommissie	oprichten.	Samen	met	de
gemeente	wordt	een	plan	gemaakt	om	de	verkeersveiligheid	te	verbeteren.

Naast	de	verkeersveiligheid	bleek	verder	dat	winkelcentrum	Kerckebosch	onveilige	sociale
problematiek	oplevert,	zoals	afval,	overlast	van	jongeren	en	leegstand.	Bij	de	aanpak	van	deze
problematiek	werkt	de	gemeente,	behalve	met	de	wijkverenigingen	Hoge	Dennen	en
Kerckebosch,	ook	samen	met	de	ondernemers	en	de	nabijgelegen	scholen.

Overigens	blijkt	uit	de	veiligheidscijfers	2020-2022	dat	het	aandeel	incidenten	in	Hoge	Dennen
ten	opzichte	van	heel	Zeist	laag	is.	Dit	neemt	niet	weg	dat	veiligheid	continu	onze	aandacht
heeft.	Zaken	over	veiligheid	waar	wij	volgens	jou	aandacht	aan	moeten	schenken,	kun	je
melden	via	info@hogedennen.nl.	In	het	periodiek	overleg	met	onze	wijkmanager	Bülent	Isik
kunnen	we	die	bespreken.

Het	volledige	verslag	van	de	bewonersbijeenkomst	vind	je	hier.
Het	volledige	overzicht	van	de	veiligheidscijfers	2020-2022	vind	je	hier.

Ton	van	der	Straaten	overleden

Mobiliteit	en	Verkeer
Het	afgelopen	jaar	hebben	wij	vanuit	onze	wijk	verbeteringen	voorgesteld	aan	de	gemeente.
Veel	van	die	voorstellen	werden	overgenomen,	met	de	toezegging	dat	het	opgepakt	zal	worden.
Toch	zijn	de	concrete	resultaten	nog	mager.	Dat	is	geen	onwil,	maar	het	gevolg	van
aanbestedingsbeleid.	Er	wordt	een	aannemer	gezocht	voor	alle	“kleine	klussen”	in	Zeist.	Wat	wij
dit	voorjaar	hadden	verwacht,	wordt	dus	komend	nájaar.	Daarnaast	wil	de	gemeente	(afd.
Verkeer)	het	overleg	met	de	verkeerscommissies	in	Zeist	terugbrengen	tot	2	x	per	jaar.	Daar	zijn
we	minder	blij	mee.	Het	gesprek	daarover	gaan	we	nog	aan.

Vorige	nieuwsbrief	schreven	wij	dat	er	toch	geld	is	voor	het	aanpassen	van	de	Oranje
Nassaulaan.	Daar	hoort	nu	ook	het	“onderste”	deel	van	die	laan	bij,	bij	de	Kerckeboschschool.
Daar	zijn	we	blij	mee.	Tegelijkertijd	is	begin	juni	de	langverwachte	richtlijn	GOW30	uitgekomen.
Compleet	uitleggen	past	hier	niet,	maar	dit	is	een	richtlijn	voor	het	inrichten	van	de	(hoofd-)
wegenstructuur	voor	alle	gemeenten.	In	Zeist	is	zo’n	wegenstructuur	voor	het	laatst	vastgelegd
in	het	Mobiliteitsplan	van	vorig	jaar.	Het	is	denkbaar	dat	dat	Mobiliteitsplan	moet	worden
aangepast.	Dit	jaar	gaat	er	dus	vrijwel	zeker	nog	geen	schop	in	de	grond	op	de	Oranje
Nassaulaan.

Wij	volgen	dit	alles	op	de	voet,	deels	samen	met	de	bewonerswerkgroep	ONL30.	Want	we
hebben	nog	steeds	dezelfde	vragen:	wat	gebeurt	er	precies,	wat	zal	het	effect	zijn	en	hoe	gaat
de	inspraak	verlopen.	

De	verkeerscommissie	werkt	steeds	nauwer	samen	met	collega’s	van	wijkvereniging
Kerckebosch.Op	het	gebied	van	verkeer	is	Hoge	Dennen/Kerckebosch	immers	één
samenhangend	geheel.

Kortom,	het	wordt	spannend.	Wij	houden	de	vinger	aan	de	pols	en	we	hebben	aan	onze
wijkwethouder	duidelijk	gemaakt	dat	wij	een	bekwame	en	zorgvuldige	aanpak	van	groot	belang
vinden.

Met	als	doelen:	hoge	snelheden	aanpakken,	veiligheid	vergroten	en	alle	overbodige
doorgaande	verkeer	uit	de	hele	wijk	weren.

Verkeerscommissie	Hoge	Dennen
Heb	je	vragen	of	wil	je	meedoen:	mail	naar	vchogedennen@gmail.com

Stop	de	4de	aanvliegroute
Regelmatig	zullen	wij	je	in	onze	Nieuwsbrief	informeren	over	de	ontwikkelen	rond	de	mogelijke
4de	aanvliegroute	van	Schiphol,	recht	over	de	Heuvelrug	en	onze	wijk.	Op	22	mei	was	er	een
zeer	druk	bezochte	informatieavond	in	het	gemeentehuis.	Je	kunt	deze	bijeenkomst	hier
terugzien.

Enkele	belangrijke	links	en	emailadressen	sociaal	en	zorg
binnenbos@meanderomnium.nl
wijkinloophuiskerckebosch.nl
info@sociaalteamzeist.nl
vriendenvanhetbinnenbos.nl

Kijk	hier	wat	er	te	doen	is	in	het	Binnenbos.

Deze	e-mail	is	verstuurd	aan	{{email}}.•	Als	u	geen	nieuwsbrief	meer	wilt	ontvangen,	kunt
u	zich	hier	afmelden.	•	U	kunt	ook	uw	gegevens	inzien	en	wijzigen.	•	Voor	een	goede

ontvangst	voegt	u	info@hogedennen.nl	toe	aan	uw	adresboek.
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